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Protokół nr II/VII/2024 

z  II Sesji Rady Powiatu w Poznaniu  

w dniu 17 maja 2024  

 

Obrady rozpoczęto 17 maja 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:23 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 29 członków. 

Obecni: 

1. Anna Ankiewicz 

2. Remigiusz Błachnio 

3. Paweł Bocian 

4. Jan Broda 

5. Dominika Buczkowska 

6. Piotr Burdajewicz 

7. Artur Chwiłkowski 

8. Waldemar Demuth 

9. Jarosław Dobrowolski 

10. Marzena Fiedler 

11. Tomasz Gintrowicz 

12. Marek Gola 

13. Jan Grabkowski 

14. Zbigniew Jankowski 

15. Paweł Jazy 

16. Anna Kabacińska 

17. Magdalena Kosakowska 

18. Tomasz Łubiński 

19. Przemysław Matuszak 

20. Elżbieta Nawrocka 

21. Armin Niewiadomski 

22. Jolanta Pankowska 

23. Honorata Przybylska 

24. Jacek Sommerfeld 

25. Andrzej Strażyński 

26. Łukasz Szał 

27. Seweryn Waligóra 



2 

 

28. Mirosław Wieloch 

29. Mikołaj Witaszyk 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Pan Piotr Burdajewicz, Przewodniczący Rady Powiatu otworzył i poprowadził posiedzenie (lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu). Przywitał wszystkich gości obecnych na posiedzeniu Sesji 

Rady Powiatu oraz poinformował, że obrady Rady Powiatu w Poznaniu są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą prawną jest art. 6 ust. 1 lit. 

c) - RODO, zgodnie z którym przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego 

wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym. Osoby, które nie wyrażają zgody na 

publikację swojego wizerunku proszone są o opuszczenie sali obrad. „Szanowni Państwo, otwieram 2 

sesję Rady Powiatu w Poznaniu. Chciałbym powitać: Pana Starostę, Wicestarostę, Członków Zarządu 

Powiatu w Poznaniu, Panią Skarbnik i Panią Sekretarz, wszystkich Radnych Powiatu Poznańskiego, 

wszystkich obecnych na sali oraz osoby oglądające transmisję naszych obrad online.” 

 

2. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził obecność kworum (obecnych jest 29 Radnych) – lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3. Wprowadzenie zmian w porządku obrad. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że Zarząd Powiatu w Poznaniu wprowadzania następującą zmianę 

do porządku obrad: 

- Wycofanie z porządku obrad pkt. 27 „Podjęcie uchwały w sprawie wskazania członka organu 

stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego, jako przedstawiciela organu prowadzącego do 

składu komisji konkursowych - DRUK Nr 32.” 

 

Wszyscy Radni przed sesją otrzymali komplet materiałów z którymi mogli się przed sesją zapoznać. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Nowy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Poznaniu w dniu 7 maja 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że nie wpłynęły na jego ręce żadne uwagi do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z I sesji Rady Powiatu w Poznaniu w dniu 7 maja 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Protokół z I Sesji Rady Powiatu w Poznaniu został przyjęty jednogłośnie. Wydruk z głosowania 

imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ilości i nazw komisji stałych Rady Powiatu w Poznaniu – DRUK Nr 

10. 
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Prowadzący obrady przedstawił projekt uchwały. Na podstawie ustawy o samorządzie powiatowym, 

Rada Powiatu w Poznaniu, ustala ilość komisji na siedem. W skład Komisji wchodzą radni w liczbie nie 

więcej niż siedem osób. Ustala się niżej wymienione nazwy komisji: 

1) Komisja Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

2) Komisja Oświaty i Wychowania 

3) Komisja Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury 

4) Komisja Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki 

5) Komisja Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia 

6) Komisja Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

7) Komisja Promocji i Rozwoju Regionalnego   

„Państwo wiedzą, że do tego dochodzą jeszcze dwie komisje obligatoryjne oraz komisja doraźna. 

Jedna z obligatoryjnych komisji została wybrana na pierwszej sesji, czyli Komisja Rewizyjna  

a dzisiaj wybieramy Komisję Skarg, Wniosków i Petycji oraz doraźną Komisję Statutową i Spraw 

Organizacyjnych, która działa tylko i wyłącznie w potrzebie zmiany statutu, lub rozpatrzenia innych 

spraw organizacyjnych.” 

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie ilości i nazw komisji stałych Rady Powiatu w Poznaniu – DRUK Nr 10.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/10/VII/2024 w sprawie ilości i nazw komisji stałych Rady Powiatu w Poznaniu została 

przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego protokołu. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu – 

DRUK Nr 11. 

 

Prowadzący obrady powiedział „w drodze wcześniejszych przygotowań i negocjacji, pełniąc 

obowiązki Przewodniczącego Rady, porozumiałem się z przedstawicielami i z członkami wszystkich 

klubów radnych i uzgodniłem wstępnie propozycje kandydatów do poszczególnych komisji. 

Proponuję Państwu następujący przebieg tych wyborów, bo tych wyborów poszczególnych składów 

komisji będziemy mieć, jak Państwo wiedzą 9. Te nazwiska, które zostały uzgodnione zostaną przeze 

mnie wyczytane, przy czym czytając nazwisko będę prosił od razu, aby dana osoba potwierdziła zgodę 

na kandydowanie na członka danej komisji, po czym będę przedstawiał kolejną osobę. Ułatwi to i 

przyspieszy nam pracę, tym bardziej, że przed dzisiejszą sesją wykonaliśmy wspólnie jako Rada całą 

pracę organizacyjną i mamy pełne składy przygotowane. Tak jak przed chwilą ustaliliśmy w komisji 

mogą być maksymalnie do siedmiu osób, głosowanie przebiega w sposób jawny, to statutowo 

zapisany obowiązek. W momencie kiedy nie będzie więcej niż 7 radnych, możemy głosować na całą 

zgłoszoną grupę tych radnych, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie i odbywa się to przez jedno 

głosowanie, jeżeli mamy większość „za”, to cały skład danej komisji zostaje zaakceptowany przez 

większość z Państwa, czyli stanowi skład tej komisji.” 

Prowadzący obrady przedstawił kandydatów do Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem 

Powiatu:  

1. ANKIEWICZ Anna 

2. DOBROWOLSKI Jarosław 

3. GOLA Marek 

4. JAZY Paweł  

5. KOSAKOWSKA Magdalena 

6. ŁUBIŃSKI Tomasz 

7. WITASZYK Mikołaj 

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 
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Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu – 

DRUK Nr 11.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/11/VII/2024 w sprawie powołania Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem 

Powiatu została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarowania 

Mieniem Powiatu – DRUK Nr 12. 

 

Prowadzący obrady powiedział „tak jak poprzednio w trakcie różnego typu spotkań, negocjacji i 

ustaleń, kandydatem na Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatów 

proponuje się Pana Jarosława Dobrowolskiego.” Następnie zapytał Pana Jarosława Dobrowolskiego, 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Jarosław Dobrowolski odpowiedział, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia w tym punkcie.  

 

Nikt nie zabrał głosu.  
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Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarowania 

Mieniem Powiatu – DRUK Nr 12. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/12/VII/2024 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów  

i Gospodarowania Mieniem Powiatu została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania 

imiennego załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Wychowania – DRUK Nr 13. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że zgłoszono następujących kandydatów do Komisji Oświaty  

i Wychowania: 

1. BŁACHNIO Remigiusz 

2. DEMUTH Waldemar 

3. JANKOWSKI Zbigniew  

4. KABACIŃSKA Anna 

5. NAWROCKA Elżbieta  

6. PANKOWSKA Jolanta 

7. SOMMERFELD Jacek 

 

 Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  
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Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Wychowania – DRUK Nr 13.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/13/VII/2024 w sprawie powołania Komisji Oświaty i Wychowania została przyjęta  

i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty i Wychowania – 

DRUK Nr 14. 

 

Prowadzący obrady powiedział „niniejszym chciałbym zgłosić Pana Zbigniewa Jankowskiego na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty i Wychowania”. Następnie zapytał Pana Zbigniewa Jankowskiego, 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Zbigniew Jankowski odpowiedział, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia w tym punkcie.  

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 
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projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty i Wychowania – DRUK Nr 

14.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/14/VII/2024 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty i Wychowania 

została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury – 

DRUK Nr 15. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że zgłoszono następujące kandydatury do Komisji Komunikacji, 

Budownictwa i Infrastruktury: 

1. ANKIEWICZ Anna 

2. BRODA Jan 

3. GINTROWICZ Tomasz 

4. KOSAKOWSKA Magdalena 

5. ŁUBIŃSKI Tomasz  

6. STRAŻYŃSKI Andrzej 

7. WIELOCH Mirosław  

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  
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Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury – DRUK Nr 

15.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/15/VII/2024 w sprawie powołania Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury 

została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Komunikacji, Budownictwa  

i Infrastruktury – DRUK Nr 16. 

 

Prowadzący obrady zgłosił na Przewodniczącego Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury 

Pana Andrzeja Strażyńskiego. „Osoba doświadczona, w poprzedniej kadencji także pełniła funkcję 

przewodniczącego tej komisji”. Następnie zapytał Pana Andrzej Strażyńskiego, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

 

Pan Andrzej Strażyński  odpowiedział, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia w tym punkcie.  

 

Nikt nie zabrał głosu.  
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Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Komunikacji, Budownictwa  

i Infrastruktury – DRUK Nr 16.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/16/VII/2024 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Komunikacji, 

Budownictwa i Infrastruktury została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki – DRUK Nr 

17. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że do tej komisji zostały zgłoszone następujące kandydatury: 

1. BŁACHNIO Remigiusz 

2. BOCIAN Paweł 

3. DEMUTH Waldemar 

4. DOBROWOLSKI Jarosław 

5. FIEDLER Marzena 

6. SOMMERFELD Jacek 

7. SZAŁ Łukasz 

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  
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Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki – DRUK Nr 17.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/17/VII/2024 w sprawie powołania Komisji Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki została 

przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Kultury Fizycznej  

i Turystyki – DRUK Nr 18. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że kandydatem na Przewodniczącego Komisji Kultury, Kultury 

Fizycznej i Turystyki jest Pan Paweł Bocian. Następnie zapytał Pana Pawła Bociana, czy wyraża zgodę 

na kandydowanie. 

 

Pan Paweł Bocian  odpowiedział, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia w tym punkcie.  

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Kultury Fizycznej  

i Turystyki – DRUK Nr 18.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/18/VII/2024 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Kultury Fizycznej  

i Turystyki została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia – DRUK 

Nr 19. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że zgłoszono następujących kandydatów: 

1. ANKIEWICZ Anna 

2. BUCZKOWSKA Dominika 

3. FIEDLER Marzena 

4. GRABKOWSKI Jan 

5. NAWROCKA Elżbieta 

6. PANKOWSKA Jolanta  

7. PRZYBYLSKA Honorata 

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia – DRUK Nr 19. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/19/VII/2024 w sprawie powołania Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia została 

przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej i Ochrony 

Zdrowia – DRUK Nr 20. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że kandydatką na Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej  

i Ochrony Zdrowia jest Pani Marzena Fiedler. Następnie zapytał Panią Marzenę Fiedler, czy wyraża 

zgodę na kandydowanie. 

 

Pani Marzena Fiedler odpowiedziała, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia w tym punkcie.  

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej i Ochrony 

Zdrowia – DRUK Nr 20.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 
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Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/20/VII/2024 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej  

i Ochrony Zdrowia została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa – DRUK Nr 21. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że zgłoszono następujących kandydatów: 

1. BRODA Jan 

2. GOLA Marek 

3. JAZY Paweł 

4. KABACIŃSKA Anna 

5. NIEWIADOMSKI Armin  

6. PRZYBYLSKA Honorata 

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał czy ktoś chciałby zgłosić kandydaturę w związku z jednym wolnym 

miejscem, lub zabrać głos przed głosowaniem.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa – DRUK Nr 21. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 



16 

 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/21/VII/2024 w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa została 

przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa – DRUK Nr 22. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że kandydatką na Przewodniczącą Komisji Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa jest Pani Anna Kabacińska. Następnie zapytał Panią Annę Kabacińską, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

 

Pani Anna Kabacińska odpowiedziała, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia w tym punkcie.  

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa – 

DRUK Nr 22.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 
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Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/22/VII/2024 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Promocji i Rozwoju Regionalnego – DRUK Nr 

23. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że zgłoszono następujących kandydatów: 

1. BOCIAN Paweł 

2. GOLA Marek 

3. JANKOWSKI Zbigniew 

4. KOSAKOWSKA Magdalena 

5. MATUSZAK Przemysław  

6. SZAŁ Łukasz 

7. WIELOCH Mirosław 

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Promocji i Rozwoju Regionalnego – DRUK Nr 23. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 
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Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/23/VII/2024 w sprawie powołania Komisji Promocji i Rozwoju Regionalnego została 

przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Promocji i Rozwoju 

Regionalnego – DRUK Nr 24. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że kandydatką na Przewodniczącą Komisji Promocji i Rozwoju 

Regionalnego jest Pani Magdalena Kosakowska. Następnie zapytał Panią Magdalenę Kosakowską, czy 

wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Pani Magdalena Kosakowska odpowiedziała, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia w tym punkcie.  

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Promocji i Rozwoju Regionalnego – 

DRUK Nr 24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 
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Uchwała nr II/24/VII/2024 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Promocji i Rozwoju 

Regionalnego została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – DRUK Nr 25. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że do drugiej obligatoryjnej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zgłoszono następujących kandydatów: 

1. DEMUTH Waldemar  

2. GINTROWICZ Tomasz 

3. JANKOWSKI Zbigniew 

4. PANKOWSKA Jolanta  

5. WALIGÓRA Seweryn 

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – DRUK Nr 25. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 
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Uchwała nr II/25/VII/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została przyjęta  

i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

DRUK Nr 26. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że kandydatką na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

jest Pani Jolanta Pankowska. Następnie zapytał Panią Jolantę Pankowską, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

 

Pani Jolanta Pankowska odpowiedziała, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia w tym punkcie.  

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – DRUK 

Nr 26.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/26/VII/2024 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji – DRUK Nr 27. 

 

Prowadzący obrady powiedział „wyjątkowo dzisiaj do tej obligatoryjnej Komisji, Rada wybiera także 

Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Wiceprzewodniczących wcześniejszych 

powołanych komisji wybiera się spośród składu już na pierwszym posiedzeniu i wybierają ich  

członkowie danej Komisji, a nie cała Rada. Na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji została przedstawiona kandydatura Pana Zbigniewa Jankowskiego”. Prowadzący 

obrady zapytał Pana Zbigniewa Jankowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Pani Zbigniew Jankowski odpowiedział, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia w tym punkcie. 

  

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

DRUK Nr 27.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Marek Gola, Jan 

Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, Magdalena Kosakowska, Tomasz 

Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Jolanta Pankowska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, 

Mirosław Wieloch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Artur Chwiłkowski, Tomasz Gintrowicz, Przemysław Matuszak, Armin Niewiadomski, Honorata 

Przybylska, Jacek Sommerfeld, Mikołaj Witaszyk 
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Uchwała nr II/27/VII/2024 w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej i Spraw Organizacyjnych – DRUK Nr 

28. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że zgłoszono następujących kandydatów do doraźnej Komisji 

Statutowej i Spraw Organizacyjnych: 

1. BUCZKOWSKA Dominika 

2. BURDAJEWICZ Piotr  

3. GRABKOWSKI Jan 

4. WITASZYK Mikołaj 

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zadał pytanie, „czy ktoś z Państwa chciałby zgłosić kandydaturę w związku  

z 3 wolnymi miejscami w Komisji, lub zabrać głos przed głosowaniem”.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej i Spraw Organizacyjnych – DRUK Nr 28.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 
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Uchwała nr II/28/VII/2024 w sprawie powołania Komisji Statutowej i Spraw Organizacyjnych została 

przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do niniejszego protokołu. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Statutowej i Spraw 

Organizacyjnych – DRUK Nr 29. 

 

Prowadzący obrady powiedział, że kandydatem na Przewodniczącego Komisji Statutowej i Spraw 

Społecznych jest Pan Jan Grabkowski.  

 

Przewodniczący Rady zapytał Pana Jana Grabkowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Jan Grabkowski  odpowiedział, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Statutowej i Spraw 

Organizacyjnych – DRUK Nr 29. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/29/VII/2024 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Statutowej i Spraw 

Organizacyjnych została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku – DRUK Nr 30. 
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Prowadzący obrady poinformował, że w drodze wcześniejszych negocjacji  zgłoszono następujących 

kandydatów: 

1. BUCZKOWSKA Dominika 

2. WIELOCH Mirosław 

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie delegowania radnych do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

– DRUK Nr 30.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/30/VII/2024 w sprawie delegowania radnych do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Powiecie Poznańskim – DRUK Nr 31. 

 

Prowadzący obrady powiedział „delegować będziemy jeszcze czworo radnych do Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Powiecie Poznańskim”. Kandydatami do udziału w pracach 
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Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Powiecie Poznańskim zgłoszono następujących 

radnych: 

1. BOCIAN Paweł  

2. DEMUTH Waldemar 

3. KOSAKOWSKA Magdalena 

4. SZAŁ Łukasz 

 

Wszystkie wymienione wyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady zapytał czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie delegowania radnych do Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Powiecie Poznańskim – DRUK Nr 31.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 29, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (29) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, 

Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

 

Uchwała nr II/31/VII/2024 w sprawie delegowania radnych do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Poznańskiego Pana Jana Grabkowskiego – 

DRUK Nr 33. 
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Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do niniejszej uchwały. „Przedmiotową uchwałą Rada 

Powiatu w Poznaniu ustali wysokość wynagrodzenia Starosty Poznańskiego Pana Jana 

Grabkowskiego. Wynagrodzenie zasadnicze, dodatek funkcyjny, dodatek specjalny oraz dodatek za 

wieloletnią pracę są zgodne z postanowieniami zawartymi  w Rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 

25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. Przy ustalaniu 

wysokości wynagrodzenia pod uwagę wzięto wielkość powiatu poznańskiego oraz złożoność  i zakres 

występujących zadań, a także problemów związanych z ich wypełnianiem. Łączna kwota 

wynagrodzenia nie przekracza 11,2-krotności kwoty bazowej określonej  w ustawie budżetowej  na 

2024 r., o której mowa w art. 37 ust. 3 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach 

samorządowych. Wszyscy Państwo macie przed sobą treść tej uchwały. Pragnę zwrócić Państwu 

uwagę na jedną rzecz. Uwarunkowania, które są w rozporządzeniu zostały przygotowane oczywiście 

dla wszystkich powiatów w całej Polsce. Powiat poznański, to właściwie największy powiat w Polsce, 

wielokrotnie przekraczający swoją wielkością i ilością mieszkańców, a także i złożonością pracy, o 

której w uzasadnieniu Państwu przeczytałem. Powiaty małe, które zazwyczaj składają się z czterech, 

pięciu, czasami sześciu gmin. U nas siedemnaście i to bardzo licznych gmin. Złożoność wszystkich 

spraw powoduje, że ta kwota nie jest adekwatna do wielkości, ale większej kwoty nie możemy 

przydzielić zgodnie z zasadami prawa.” 

 

Prowadzący obrady zapytał czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos przed głosowaniem.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Poznańskiego Pana Jana Grabkowskiego – DRUK 

Nr 33.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (28) 

Anna Ankiewicz, Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr 

Burdajewicz, Artur Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz 

Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Anna Kabacińska, Magdalena Kosakowska, 

Tomasz Łubiński, Przemysław Matuszak, Elżbieta Nawrocka, Armin Niewiadomski, Jolanta 



27 

 

Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mirosław Wieloch, Mikołaj Witaszyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Grabkowski 

 

Uchwała nr II/32/VII/2024 w sprawie wynagrodzenia Starosty Poznańskiego Pana Jana 

Grabkowskiego została przyjęta i stanowi wraz z wydrukiem z głosowania imiennego załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Prowadzący obrady powiedział „zawsze, tego typu skomplikowane procedury jak ustalanie składów 

Komisji, potem przewodniczących, to nie jest łatwa kwestia, bo wiąże się to i ze spełnieniem 

oczekiwań i zobowiązań Państwa radnych. Państwo zostaliście delegowani przez swoich wyborców 

do tego, żeby pełnić określone funkcje. Każdy z Państwa ma swoje zainteresowania, swoją wiedzę  

i kompetencje i zgodnie z tymi kompetencjami chce wziąć udział w pracach tego ciała kolegialnego, 

jakim jest Rada Powiatu w Poznaniu. Bardzo Państwu dziękuję za takie bardzo konsolidacyjne, 

wyrozumiałe i nastawione na współprace działanie. Bez Państwa zgody, nieraz bez Państwa ustępstw 

w niektórych sytuacjach, takie ustalenie składów, jakie odbyło się przed chwilą, nie byłoby możliwe. 

Wielkie ukłony na Państwa ręce, podziękowania z mojej strony. Dziękuję także szefom klubów, 

dziękuję Pani Annie Ankiewicz, dziękuję Pani Arminowi Niewiadomskiemu, Pani Dominice 

Buczkowskiej z Trzeciej Drogi, która nie stanowi klubu, ale jest jednoosobową reprezentantką  

i stanowi znaczące ogniwo w naszej spójnej, jak się okazuje, Radzie, dziękuję Panu Sewerynowi 

Waligórze także za pomoc i wszystkim Państwu. Jeśli chodzi o stanowiska wiceprzewodniczących, 

jeszcze będziemy rozmawiać na temat obsady, choć Państwo będziecie decydowali w komisjach jak 

obsadzić te stanowiska. Zapewniam publicznie, że będziemy nad tym jeszcze rozmawiać, i tutaj 

deklaracja na ręce Pana Niewiadomskiego.” 

 

29. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w Poznaniu. 

 

Pan Tomasz Łubiński, Wicestarosta Poznański przedstawił streszczenie sprawozdania z pracy Zarządu, 

którego treść dostępna jest na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Powiatu Poznańskiego  

w zakładce – Zarząd Powiatu – Sprawozdania z pracy Zarządu. 

 

30. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi. 

 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. Na ręce Pana Przewodniczącego nie została złożona żadna 
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interpelacja.  

 

31. Wolne głosy i wnioski. 

 

Prowadzący obrady zwrócił się z prośbą do radnych o dostarczenie zdjęcia do identyfikatora do Biura 

Rady. „Przypominam, że Radni mają obowiązek złożyć oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od 

złożenia ślubowania, czyli do 5 czerwca 2024 r.  Do pierwszego oświadczenia wszyscy Radni są 

zobowiązani dołączyć  informację o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności 

gospodarczej z wykorzystaniem mienia powiatu, w którym Radny uzyskał mandat, jeśli taką 

działalność Radny prowadził. Następna III sesja odbędzie się 29 maja 2024 r. o godz. 10.00 – 

materiały na sesję tym razem już będą dostarczone Radnym elektronicznie w programie eSesja. 

Kolejna IV sesja to będzie sesja absolutoryjna i odbędzie się 12 czerwca 2024 r. o godz. 10.00 – proszę 

o zapisanie sobie tych terminów.” 

 

Pani Marzena Fiedler powiedziała „na pewno dotarła już do Państwa informacja o tragicznym pożarze 

tydzień temu w Puszczykowie. Spłonął dom, a w nim syn naszych mieszkańców, znajomych, Ewy i 

Piotra. Stracili wszystko. Do tego czasu ogień był zawsze ich sprzymierzeńcem ponieważ udzielali się 

kulinarnie w Polsce i w powiecie. Znani są z wyjątkowych potraw. Ewa jest wyjątkową osobą. Piotr 

potrafi zachęcić nawet do zjedzenia zielonej pietruszki. Stracili wszystko. Stracili syna w tym pożarze. 

My jako mieszkańcy uruchomiliśmy pomoc na zrzutka.pl pn. „remontujemy dom po pożarze”. Moja 

wielka prośba do Państwa o udostępnianie tego portalu, żeby jak najwięcej osób do niego dotarło. 

Dzisiaj po południu bezinteresownie grupa mieszkańców przy udziale jednego ze strażaków będzie 

zabezpieczała te zgliszcza przed deszczem, aby fachowcy mogli ocenić te straty i zdecydować co dalej. 

Bardzo proszę o udostępnianie tej informacji.” 

 

Pani Anna Ankiewicz zapytała, czy sesja z 29 maja mogłaby zostać przeniesiona na poniedziałek „jest 

to dzień przed samym świętem i długim weekendem. Przypuszczam, że większość z nas 29 już 

wyjeżdża, a przynajmniej się przygotowuje. Czy można byłoby przełożyć sesję na poniedziałek, lub 

wtorek?” 

 

Prowadzący obrady odpowiedział, że przyjmuje ten wniosek i postara się go rozpatrzyć w ciągu 

najbliższych godzin i zobaczy jakie są możliwości. „Ustalę jeszcze z Zarządem, czy nie ma innych 

obowiązków i powiadomimy Państwa najszybciej jak to możliwe. Najpóźniej do poniedziałku 

postaram się dać Państwu odpowiedź. Nie mogę w tej chwili ad hoc rozpatrzyć w ten sposób, muszę 

porozmawiać jeszcze z Członkami Zarządu o ich ewentualnych planach i zobowiązaniach.” 
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Pan Starosta powiedział „nie upieram się przy 29. Obawiamy się, że pewne rzeczy, które są typowo 

robocze, a nie chcemy ich dokładać na 12 czerwca na sesję absolutoryjną, musimy zrobić pewne 

rzeczy, kwestie takie jak zmiana budżetu itp. zatem 29 maja jest jednym z dni, może być 28 maja.” 

 

Prowadzący obrady skomentował, że zawsze może być tak, że komuś z 29 radnych, czy z Zarządu 

termin sesji nie będzie odpowiadał. „Natomiast przyjmuję ten wniosek”.  

 

Pan Jarosław Dobrowolski zwrócił się do członków Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem 

Powiatu „jeżeli sesja jest zaplanowana na środę, ewentualnie wtorek, to my jako komisja będziemy 

musieli odbyć pierwsze posiedzenie w poniedziałek, którego głównym celem będzie zaopiniowanie 

projektów uchwał okołobudżetowych i to jest nasz obowiązek. Proszę o zapisanie sobie tego terminu. 

Będąc przy głosie chciałbym zaprosić koleżanki i kolegów do Murowanej Gośliny na XVI 

Międzynarodowy Festiwal Chóralny im. Edmunda Szymańskiego. Jest to bardzo znany festiwal, 

gościmy tam chóry z Puerto Rico, Meksyku, Japonii, Brazylii. Miałem okazję przedwczoraj wysłuchać 

występu chóru z Tajlandii. Serdecznie zapraszam. Już w niedzielę mamy chór Politechniki Gdańskiej. 

Szczególnie zapraszam 16 czerwca na godzinę 19, chór z Filipin. Dyrektorem Artystycznym całego 

festiwalu jest Pani Rektor Akademii Muzycznej z Bydgoszczy, prof. Elżbieta Wtorkowska. Zapraszam 

serdecznie.” 

 

Pan Waldemar Demuth powiedział „nadchodzący weekend, tj. 24-26 maja to święto naszych miast, 

czyli Kostrzyna i Mosiny, chcielibyśmy Państwa serdecznie zaprosić do udziału w tych uroczystościach, 

mnóstwo imprez rekreacyjno- sportowych, kulturalnych. Bieg Eleganta, Mistrzostwa Polski 

Elegantów.” 

 

Pan Łukasz Szał dodał „zachęcam do wzięcia udziału w dwóch biegach. Od rana Bieg Eleganta  

w Mosinie, wieczorem XII Kurdeszowa Zadyszka w Kostrzynie. Zapraszamy także na Kurdesz 

Kasztelański, czyli święto Miasta Kostrzyna już w najbliższy weekend, tj. 25-26 maja.” 

 

Prowadzący obrady poinformował, że przed sesją został poproszony przez Pana Marka Pietrzyńskiego 

o możliwość zabrania głosu. Udzielam zatem głos Panu Markowi Pietrzyńskiemu z limitem 

wystąpienia- 5 minut.” 

 

Pan Marek Pietrzyński pogratulował Panu Janowi Grabkowskiemu objęcia stanowiska Starosty na 

kolejną kadencję, jak również nowo wybranym radnym do poszczególnych komisji, aby ich praca była 

jak najbardziej owocna dla mieszkańców powiatu. Następnie zaapelował, „aby zwrócić uwagę na 
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czystość i porządek chodnika przy ul. Poznańskiej, która należy do powiatu poznańskiego ponieważ 

jadąc nim na hulajnodze elektrycznej przy wymijaniu stosu liści uległ wypadkowi. Problem jest też w 

sezonie zimowym. Chodnik łączący Koziegłowy z Kicinem przebiegający wzdłuż lasu. Nie był to groźny 

wypadek. Załączyłem zdjęcia jak ten chodnik wyglądał. Chcę się też zwrócić do Pana Starosty, bo 

wiem, że jest w projekcie razem z naszą gminą Czerwonak wybudowanie ścieżki pieszo-rowerowej 

pomiędzy ul. Taczaka, a końcem Kicina. Rozumiem, że projekt może trwać długo, ale to już II 

kadencja, gdzie projekt się będzie zradzał. W moim przekonaniu jest to nieduży projekt, nieduża 

inwestycja. Bardzo bym prosił, aby przyspieszył te działania, bo są one bardzo ważne. Nie mając tego 

połączenia w Kicinie jeździ się jezdnią, ruch jest duży, a chodnik jest zdewastowany i poruszanie się 

tam jest niebezpieczne. Bardzo dziękuję za umożliwienie wystąpienia.” 

 

Pan Jan Grabkowski, Starosta Poznański odpowiedział „Pan Marek jak zwykle przypomniał nam się z 

problemem, który tak naprawdę nie jest problemem, ponieważ to, co dostaliśmy od Pana Marka na 

zdjęciach, to jest chodnik, to nie jest ścieżka pieszo- rowerowa w związku z tym tam żadne pojazdy 

kołowe nie powinny się poruszać. Jest to chodnik wzdłuż drogi powiatowej w granicach lasu, gmina 

przejęła to zadanie od nas i długo proceduje z Lasami, żeby Lasy się zgodziły na pełne wycinki, jest to 

zadanie gminy. My tam nie potrzebujemy ścieżki pieszo- rowerowej. W związku z tym, że gminy 

powiatu poznańskiego się rozwijają, mają w swoich perspektywach chęć pomagania i robienia 

dobrych rozwiązań dla swoich mieszkańców, także ścieżki pieszo- rowerowe. Chcę też Państwu i 

Panu, Panie Marku powiedzieć, że w uchwale i ustawie o utrzymaniu czystości, tam jest 

jednoznacznie określone, że ścieżki, chodniki wzdłuż nieruchomości, które mają właściciele, 

utrzymują właściciele nieruchomości. W związku z tym w tym przypadku chyba są to Lasy 

Państwowe, lub przy nieruchomościach, które mają swoich właścicieli, muszą być utrzymywane przez 

właścicieli, jeśli jest chodnik przy posesji. Przyznaję, że zalegające liście nie wyglądają ładnie, zgadzam 

się z Panem i mogę iść wspólnie protestować, aby Lasy o to zadbały. Przedstawione zostały zdjęcia z 5 

kwietnia, nie wiem jak to wygląda na dziś. Widzicie Państwo przy tym głosie, jak bardzo ważne jest 

myślenie, czy warto w tym momencie wybudować ścieżkę pieszo- rowerową, której kilka kilometrów 

kosztuje kilkanaście milionów, bo potem trzeba to utrzymywać. Niejednokrotnie na tych ścieżkach, 

które nie są asfaltowane, jak rosną chwasty czy trawa oznacza, że ta ścieżka nie jest dobrze 

użytkowana. Zastanówmy się Panie Przewodniczący Strażyński na komisjach, jak będą wnioski o 

ścieżki pieszo- rowerowe, czy mamy w określonym miejscu je czynić. Ja jestem za tym, aby jeździć na 

rowerze, to jest bardzo ważne turystycznie, czy komunikacyjne rozwiązanie, ale nie zawsze. Podczas 

jazdy zimą na hulajnodze, czy rowerze, można się poślizgnąć, także jesienią, czy wiosną na 

rozmiękłych liściach. Niemniej jednak dziękuję za ten sygnał.” 
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32. Zamknięcie sesji. 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany i dokonał zamknięcia II sesji 

Rady Powiatu w Poznaniu.  

  

 

Przygotowała: Patrycja Papina 

 


